

- 19.02.2024

Lye IL – hovedstyret

Styremøte 19.02.2024

Deltagere:

Henning Topnesvåg, Siv Una Hagen (referent), Marianne Csiszar, Monika Steiro, Ivar Lomeland, Anja Bryne

Forfall: Trond Sikveland, Cathrine Baklund Tunheim

1. Årsfest 2024 – evaluering

Hovedstyret oppsummerer årsfesten og tilbakemeldinger. Noen har uttrykt misnøye med antall bonger, samt musikken ikke passet så godt å danse til som sist. Bør ikke rydde bort bord og stoler for tidlig, mens musiker enda spiller aktivt, selv om en del har gått tidlig. Forstyrrer artisten og bidrar til oppbruddsstemningen. Mye skryt av maten, godt/hårfint beregnet. Siv Una minner Trond om betaling for vakter på dugnad.

Hovedstyret diskuterer litt, og tar med erfaringene videre til neste år.

2. Klesdugnad/bytteskap

Henning og Trond har startet planlegging av bygging av skap for byttevarer. Siv Una har hentet et større parti trådkurver (uten skinnesystem) solgt billig på finn.no, 45 stk for kr 500,-, samt et ekstra hyllesystem uten kostnad.

3. Inkluderingsfond mm

Trond har forberedt sak til årsmøtet om å sette av en sum fra overskuddet fast videre, 1-2% eller deromkring.

Fra sist: Jobber med revisjon av eksisterende løsning, med tanke på kriterier og retningslinjer. Må søke flere midler, Henning ser på dette og ber andre bidra. Cathrine søker Grensensnitt, bankstiftelser mm.

4. Årsmøtet

Dato: Tirsdag 19. Mars 2024 kl 19.30

Ordstyrer: Ivar har avtalt med Trond Roy

Mat: Avklare senere

Viktige frister:

- 19. februar: Innkalling går ut (senest).
 - Siv Una har innkalling klart for utsending og publisering I til medlemmer og legger ut på nettsider/Facebook.

15. februar: Endelig frist for innsending av årsmeldinger, gruppenivå

- Siv Una har fått inn årsrapporter fra nesten alle gruppene, Henning har purret på siste.

- 19.02.2024

- 1. mars: Konsolidering av dokumenter til årsmøtet
 - Siv Una og Ivar ferdigstiller årsmelding fra hovedstyret.
 - Siv Una setter sammen alle årsmeldingene for utsending og sender endelig, komplett saksunderlag til hovedstyret for gjennomgang.
- 12. mars: Årsmeldingen publiseres, senest
 - Henning/Trond/Ivar sikrer også noen papirutskrifter i tilfelle behov
 - Siv Una henter ut oppdatert medlemsliste.

Hovedstyret diskuterer hvilke saker som bør være med på agenda, i tillegg til sak om avsetning av midler til inkluderingsfond. Informere årsmøtet om valg av ekstra varamedlem, for å ha bedre kapasitet til blant annet å ta sterkere ansvar for dugnad og frivillighet i idrettslaget. Vurderer sak om tildelingskriterier for midler til gruppene.

Henning og Trond har dialog med kontrollutvalget for nødvendig gjennomgang før årsmøtet.

5. HMS

Ikke noe nytt siden sist, jobber videre med dette parallelt med prosjektet for ny hall.

6. Ny hall

Lite nytt siden sist, jobber med finansiering og salg av navn på hall og baner. Skal være vertsskap for kommunens kontaktkonferanse 21. Februar, og får samtidig da en fin mulighet til å presentere prosjektet for ny hall.

7. Digitale løsninger, forbedring og systemportefølje

Ingenting nytt siden sist.

(Spond Club og Google for Non profit er bestilt og Siv Una har fått admintilgang. Startet på utkast til struktur, vil involvere og informere etter hvert.)

8. Vertsskap for Time Kommune Kontaktkonferanse, 21. Februar

God påmelding, Monika har bestilt og handlet til mat og drikke. Marianne, Monika og Anja møter opp kl 17 for å gjøre klart servering og bord. Har fått tid til å presentere prosjekt for ny hall, kommunen dekker kostnader for mat/drikke.

9. Kafè

Bordtennis- og klatregruppen har etablert et eget styre som skal ha ansvar for prøveprosjektet om kafè i forbindelse med treninger på tirsdag og torsdag kveld. Skal håndteres med et eget regnskap for god oversikt. Hovedstyret ønsker en evaluering etter sommeren. (Kafèens åpningstider forutsetter at ikke lokalene trengs til interne klubbarrangement og møter.)

- 19.02.2024

10. Klubbhuset – utleie

Bør fornye en del av utstyr/servise mm i kjøkken/klubbhus, Monika og Anja lager en oversikt over hva som er nødvendig og ønskelig.

Siv Una avtaler tid med Monica og Anja for å revidere utleieordningene for Klubbhuset, inkl opprydding av info på nettsidene, Anja og Monika gjennomgår innhold på sidene og kontrakter som forberedelse.

Fra sist: Hovedstyret er enige om å fjerne bookingalternativet for barneselskap fra nettsidene og bookingløsningen, der er så godt som ingen som benytter seg av muligheten. De fleste velger andre alternativer, som fritidsklubben. Siv Una fjerner dette og legger heller til en egen setning med kontaktinfo dersom noen skulle ønske leie lokalet til dette. Vil også rydde/forbedre tekst og oppsett på nettsidene.

11. Bager og profilering

Prosess for nye gensere er i gang, har hatt to runder med prøving av gensere. Siste planlagt tirsdag 20/2, med Siv Una. Priser for genserene er satt til kr 250,- for barnestørrelser og kr 400,- for voksenstørrelser.

Nytt styremøte, HS:

Torsdag 14. Mars kl 18.30